
 
 
 
 
 

Pasaden ikasturtean, 2008/2009, Bilboko mugikortasunarako astean guk irakurritako 
manifiestoa:  

 
Eguerdion lagunok!! 
  
Hemen gaude Andrea eta Ager Zamakola eskolakoak, Bilboko Mugikortasunaren 
astea ospatzen. 
 
 Bilboko aire kutsadurak guztioi kezkatzen gaitu eta  gure mugikortasunaren falta ere. 
 
Horregatik egun berezi honetan eskatzen dugu: 
 
 Kotxea gutxiago eta, bere ordez erabili garraiobide publikoak, bizikleta edo 

oinak. 
 

Horrela lortuko dugu: 
 Osasuna hobetzea. 
 Kutsadura gutxitzea. 
 Gure auzoetan umeak, elbarrituak, atso-agureak...hobeto 

ibiltzea. 
 Ziurtasun handiagoz mugitzea. 
 

 
Gure auzoan, Abusu-La Peña,  egiten ari garena  kontatu nahi dizuegu. 
 
Gure auzoan ikertzailearena egin dugu, eta konturatu gara gauza asko ondo daudela 
eta gure kaleetan ziurtasunez mugi gaitezkeela. 
 
Baina… gauza batzuk hobe behar ditugu, adibidez: 
 

 Zarama ontziak, zebra-bideak estaltzen dituztenak lekuz aldatu behar dituztela. 
 Zebra bideetan ez utzi kotxeak eta lerro bikoitzan ere ez. 

 
Guzti hori behar dugu, gure Bide Lagunetatik eskolara bakarrik joan  nahi dugu. 
 

 
AUZOA ETA KALEAK UMEENTZAT NAHI DITUGU!! 

AUZO ZIUR ETA ATSEGINA GUZTIONTZAT!! 
 
 



 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
¡Buenos días amigos! 
 
Aquí estamos Andrea y Ager de la escuela de Zamakola celebrando la semana de la 
Movilidad de Bilbao. 
A todos nos preocupa la contaminación atmosférica de Bilbao y, también, la falta de 
movilidad en nuestras calles. 
Por eso, en este día especial pedimos: 
 

o Usa menos el coche y en su lugar más el transporte público, la bicicleta y las 
piernas. 

 
Así conseguiremos: 

 Mejorar nuestra salud. 
 Disminuir la contaminación 
 En nuestros barrios mejorar la movilidad de niños, ancianos, 

minusválidos… 
 Movernos con mayor seguridad. 

 
 
Queremos contaros lo que estamos haciendo en nuestro barrio Abusu-La Peña. 
 
Hemos  investigado, por un día, en nuestro barrio y, comprobado que muchas cosas 
están muy bien y nos permiten movernos con seguridad en nuestras calles: semáforos, 
pasos de peatones, badenes...  
Pero... algunas cosas se tienen mejorar, por ejemplo:  

 Cambiar de sitio algunos contenedores que tapan los pasos de cebra 
 No aparcar en doble fila y en los pasos de peatones 

Todo esto lo necesitamos porque queremos ir solos a la escuela por nuestros 
“Caminos Amigos”. 
 

¡¡ QUEREMOS RECUPERAR EL BARRIO Y SUS CALLES PARA LOS 
NIÑOS Y NIÑAS!! ¡¡ QUEREMOS UN BARRIO MÁS SEGURO Y 

AGRADABLE PARA TODOS Y TODAS!! 



 
 


